

5 Days Angkor Tour

纯吴哥 5 天团

Valid from 01 Oct 2019 to 31 Mar 2020

Quotation code: KY10



HIGH LIGHT

■ **Smile Of Angkor Performance** www.smileofangkor.info Public rate: 40USD/pax

(It is the first Grand Epic show that recreates the Angkor Civilization in all its glorious aspects)

■ **5 star hotel dining with western set menu, worth 40USD/pax**

(Menu include : starter + soup + main course + dessert)

■ **5 star hotel dining with Khmer cuisine**

■ **Taste local famous Siem Reap noodle + French bread with Pa Te meat + coffee**

■ **Body or foot massage 1 hour**

■ **Angkor Wat temple + Banteay Srey Temple & Rolous Group with 3 days' pass**

■ **Tonlesap Lake boat trip (take boat visit floating village, crocodile farm, see the lake view)**

■ **Siem Reap night market & Pub Street**

■ **Free Angkor T-Shirt & Kroma (Cambodian scarf) for souvenir**

■ **3 bottle of water & 3 wet tissue per day per person**

行程特色

■ **吴哥的微笑史诗剧** www.smileofangkor.info 官方票价 40USD

(这是柬埔寨第一部大型的史诗剧, 重现吴哥王朝的辉煌文明)

■ **5 星级酒店内用西餐 (前菜+汤+主食+甜品), 值 40USD/人**

■ **5 星级酒店内用柬式风味餐**

■ **享用当地特色美食 (暹粒裸条+ 法包夹肉+ 手冲咖啡)**

■ **全身或脚底按摩 1 小时**

■ **重本购买 吴哥窟古迹 + 女皇庙+ 罗洛士古迹群 3 日门票**

■ **洞里萨湖游船 (乘船游览浮村, 鳄鱼养殖场, 欣赏湖面风光)**

■ **暹粒夜市 & 酒吧街**

■ **提供吴哥 T 衫 及 柬式围巾 作为纪念品**

■ **提供每人每天 3 罐矿泉水 及 3 条凉纸巾**

DAY 01: ARRIVAL – SIEM REAP (L / D)

Our guide pick up at Siem Reap international airport, lunch at local restaurant, check in hotel, afternoon start city tour by visiting **Les Artisan D' Angkor** (Wood and Stone carving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), **Angkor Silk Farm** (Silk weaving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), get **Body or Foot massage 1 hour** to relax before we have dinner, see **Smile Of Angkor Performance** (The show takes you on a journey from foundation to prosperity of Angkor Dynasty and the worldwide famous Angkor Wat, through folk tales to ancient customs, from past to present), back to hotel.

DAY 02: SIEM REAP (B / L / D)

Breakfast at hotel, Morning visit the **South Gate of Angkor Thom (Bayon temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers)**, pass by **Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple**, visit **Ta-Prohm Temple** (Hollywood Star, Angelina Jolie made the film of TOMB RIDER here, the photogenic and atmospheric combination of trees growing out of the ruins and the jungle surroundings have made it one of Angkor's most popular temples), after lunch in town, visit **Cambodia famous Gem shop** (Land of Cambodia is rich in many varieties of gems, sapphires, rubies and emeralds. The most famous Cambodian mines are located in PAILIN. Sapphires from PAILIN are considered among the best sapphires in the world), finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple** (it is a World heritage site, The temple is at the top of the high classical style of Khmer architecture. It has become a symbol of Cambodia, appearing on its national flag, and it is the country's prime attraction for visitors). Dinner, visit **Siem Reap night market & Pub Street** (1 way drop off only, guest who not going to night market, will send back to hotel).

DAY 03: SIEM REAP (B / L / D)

Breakfast at hotel, start visiting the citadel of **Banteay Srey Temple** which was erected by pink sandstone in the end of 10 century, and constructed by a Brahmin counselor under a powerful king Rajendravarmam, and later under king Javaraman V. This temple is small size, but delicate carvings and remarkable state of preservation make Banteay Srey Temple one of everyone's favorite temples. On the way back, shortly visit **Palm sugar village** and learn the method of how palm sugar making & their handicraft souvenir. Lunch, afternoon visit **Preah Khan Temple** (King father Temple), **Neak Puon Temple** (ancient hospital), see sunset view at **Pre Rub Temple**. Back to town, dinner, back to hotel.

DAY 04: SIEM REAP**(B / L / D)**

Breakfast at hotel, visit **Rolous Group (Bakong Temple & Preah Ko Temple)**, dating from the late 9th century, was the first capital of Khmer Empire. lunch, afternoon visit **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), back to town visit **Duty Free Mall**, dinner, back to hotel.

DAY 05: SIEM REAP - DEPARTURE**(B)**

Breakfast at hotel, free for leisure till time sends to airport for flight to sweet home (Include one way airport transfer with driver only for FIT 01-15 Pax, with guide for GIT 16 Pax up).

第一天 : 抵达暹粒**(午 / 晚餐)**

导游于暹粒国际机场迎接贵宾, 后送往用午餐, 登记酒店, 下午参观 **阿迪珊雕刻学院, 吴哥养蚕场, 全身或脚底按摩 1 小时**, 晚餐后, 欣赏**吴哥的微笑**(不仅包含了高棉传统歌舞, 还融合了杂技、高棉武术、长柄琴弹唱等许多柬埔寨特色表演。阵容庞大, 内容精彩绝伦, 运用现代高科技手法, 浓缩吴哥王朝所有精华, 魔幻般呈现多维立体空间), 回酒店休息。

第二天 : 暹粒**(早 / 午 / 晚餐)**

酒店早餐后, 参观大吴哥的**南城**(**巴戎庙, 斗象台, 癞王台, 12 生肖塔**), 途经**周萨神殿, 塔玛依殿, 大高殿**, 来到**塔普伦殿** (此殿是好莱坞著名演员安裘丽娜拍摄古墓奇兵的取景地, 此处以大树盘绕古迹, 甚为神奇而著名), 回到市内用午餐, 参观**当地著名宝石店** (柬埔寨拜灵省盛产宝石矿物, 其中红蓝宝石更是世界有名), 下午参观**吴哥窟**, 俗称小吴哥 (是世界遗产, 七大古迹之一, 有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术, 她是柬埔寨的靈魂及标志, 其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志, 此地也是旅客到柬必游之处)。晚餐后, 逛**暹粒夜市及酒吧街** (单程送往夜市, 不去的客人送回酒店)。

第三天 : 暹粒**(早 / 午 / 晚餐)**

酒店早餐后, 参观距离暹粒市约 38 公里处的**女皇庙**, 此神庙建于公元十世纪后半叶, 以粉红色砂岩为建筑材料, 其雕刻非常精致, 可称得上是柬埔寨所有古迹之中雕刻最为精美的古萨之一, 其建筑本身也是保存完好, 吸引着无数的旅客慕名前来参观。回程中, 短暂停留**棕糖村**, 欣赏当地村民手工艺品及传统的棕糖制作过程, 午餐后, 参观 **宝剑寺、龙蟠宫** (古代医院)、于**变身塔**欣赏美丽日落, 回市区用晚餐, 送回酒店休息。

第四天 : 暹粒**(早 / 午 / 晚餐)**

酒店早餐后, 参观 **罗洛士古迹群 (巴公寺 & 神牛寺)**, 建于 9 世纪后半叶, 为高棉王朝第一国都。午餐, 下午乘车前往 **洞里萨湖**, 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的屋子, 学校, 餐厅, 教堂, 您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食 (自费), 返回市内参观 **免税商场**, 晚餐后, 回酒店休息。

第五天 : 暹粒-起飞**(早餐)**

酒店早餐后, 自由活动, 于预定时间送往机场, 乘机飞回温暖的家 (含单程机场送机, 散客 01-15 人只有司機送機, 團體 16 人以上有導遊送機)。

RIVATE TOUR QUOTATION (English Speaking guide)**Validate: 01/OCT/2019 – 31/MAR/2020 (**Note: Block out date applied)****Tour fares that follow number of paxs are counted base on adult, not include child****Currency : USD**

Tour code	Hotel category	NO. OF PAXS									Single Sup charge	Extend night/Pax
		4 seat	12 seat	12 seat	25 seat	25 seat	35 seat	35 seat	45 seat	45 seat		
		2 - 3	4 - 5	6 - 7	8 - 9	10 - 15	16 - 20	21 - 25	26 - 31	32 - 40		
KY 10 REP5D	Local 3 *	US 419	US 352	US 313	US 313	US 301	US 299	US 291	US 289	US 288	US 90	
	Local 4 *	US 439	US 372	US 333	US 333	US 321	US 329	US 311	US 309	US 308	US 110	
	Standard 4*	US 449	US 382	US 343	US 343	US 331	US 329	US 321	US 319	US 318	US 120	
	5*	US 509	US 442	US 403	US 403	US 391	US 389	US 381	US 379	US 378	US 180	

Above rate valid for ASEAN tourist only (Brunei, Cambodia, Indonesia, Laos, Malaysia, Myanmar, Philippines, Singapore, Thailand, Vietnam)*** Asian market (except ASEAN & Japan) ex-charge : 10USD/night/Pax***** Non-Asian market (include Japan, EU, USA, Australia..) ex-charge : 15USD/night/Pax****(Western & Japan market strongly recommend to upgrade meal +10usd/per meal/per pax)**

PRIVATE TOUR QUOTATION (Mandarin Speaking guide)

Validate: 01/OCT/2019 – 31/MAR/2020 (**Note: Block out date applied)

Tour fares that follow number of paxs are counted base on adult, not include child

Currency : USD

Tour code	Hotel category	NO. OF PAXS									Single Sup charge	Extend night/Pax
		4 seat	12 seat	12 seat	25 seat	25 seat	35 seat	35 seat	45 seat	45 seat		
		2 - 3	4 - 5	6 - 7	8 - 9	10 - 15	16 - 20	21 - 25	26 - 31	32 - 40		
KY 10 REP5D	Local 3 *	US 454	US 367	US 321	US 318	US 304	US 299	US 291	US 289	US 288	US 90	
	Local 4 *	US 474	US 387	US 341	US 338	US 324	US 319	US 311	US 309	US 308	US 110	
	Standard 4*	US 484	US 397	US 351	US 348	US 334	US 329	US 321	US 319	US 318	US 120	
	5*	US 544	US 457	US 411	US 408	US 394	US 389	US 381	US 379	US 378	US 180	

Above rate valid for ASEAN tourist only (Brunei, Cambodia, Indonesia, Laos, Malaysia, Myanmar, Philippines, Singapore, Thailand, Vietnam)

* Asian market (except ASEAN & Japan) ex-charge : 10USD/night/Pax

* Non-Asian market (include Japan, EU, USA, Australia..) ex-charge : 15USD/night/Pax

(Western & Japan market strongly recommend to upgrade meal +10usd/per meal/per pax)

TERM & CONDITION

TOUR INCLUDE :

- Hotel with twin/double or triple sharing room
- Full board meals & entrance fee, boat fee (if mention in itinerary)
- Good condition private tourist coach
- English / Mandarin speaking guide (follow different rate)
- Drinking water 3 bottles, Wet tissue 3 pieces per day per pax
- Angkor T-Shirt & Kroma (Cambodian scarf) for souvenir
- Angkor entrance ticket holder

TOUR EXCLUDE :

- All air ticket + airport tax , visa
- Soft drink / Alcohol during meals (water/tea free)
- Compulsory guide and driver tipping US 3 /day/adult or child
- Travel insurance
- Other expenses that are not mentioned

CHILDREN TOUR FEE :

- Child without bed (2-11 years old) : 65 % of adult fare
- Child with bed (2-11 years old) : 95 % of adult fare
- Child (from 12 years old above) : 100 % of adult fare

LONG TRIP TRANSFER :

- 1 – 15 Paxs : REP-PNH / PNH-REP transfer by VIP shuttle bus (served water & snack, there is bus English speaking guide accompany)
- 16 Paxs above : REP-PNH / PNH – REP transfer by private coach with private guide accompany
- For FIT (1-15paxs) in case has long way transfer from REP-PNH // PNH-REP by VIP shuttle bus in the morning time, due to traveling time is around 6

hours to arrive, upon arrival, restaurants already closed, in this case, our company will refund 1 lunch fee = US 5/meal/Adult & US2.5/meal/Child back to clients, client can have their lunch on the way when bus stop for lunch by their own account, the refund can deduct in invoice or refund to clients directly when they arrive Cambodia.

EXTRA CHARGE :

- Halal or Indian meal extra surcharge US 10 / meal / pax
- Vegetarian meal can be requested without charge
- Request no shop, no option charge US 25/adult, (child no charge)

NOTE :

- Valid for ASEAN tourist only
- Block out date: Water Festival (10-12/NOV/19)

Christmas & Year End period (23/DEC/19-03/JAN/20)
Chinese New Year (20-31/JAN/20)
- Massage 1 hour not entitled for child below 12 years old
- Service that abandoned or unutilized by the client are non-refundable or non-replacement
- we reserve rights to amend the sequence of itinerary, such as sightseeing, meals follow the actual tour, but will complete all the sightseeing that confirmed
- Price subject to change with a notice 01 month prior if ground supplier fee increase

HOTEL ARRANGEMENT

Category	Phnom Penh	Siem Reap
Local 3★ / Boutique Hotel	Salita Hotel www.salitahotel.net Relax Hotel www.relaxhotelpp.com Rose Emerald Hotel www.roseemeraldhotel.com	Angkor Panoramic Boutique Hotel www.angkorpanoramic.com Holy Angkor Hotel www.holyangkorhotel.com Monoreach Angkor Hotel www.monoreach.com Dara Reang Sey Hotel www.darareangseyangkor.com Angkor Hang Trop Hotel www.angkorhangtrophotel.com
Local 4★	Le Mont Hotel www.lemonthotel.com Kolab Sor Phnom Penh Hotel www.kolabsorhotel.com	Angkor Holiday Hotel www.angkorholidayhotel.com Ibis Style Siem Reap Hotel https://www.accorhotels.com/gb/hotel-9914-ibis-styles-siem-reap/index.shtml Noraksoeng Angkor Hotel www.noraksoengangkorhotel.com/en/ Starry Angkor Hotel www.starryangkorhotel.com Angkor Riviera Hotel www.angkorriviera.com
Standard 4★	Phnom Penh Era Hotel www.phnompenhera.com Green Palace Hotel www.greenpalacehotel.com	Hotel De la Renaissance www.larenaisancehotel.com Pacific Siem Reap Hotel http://pacifichotel.com.kh/homepage/ Khemra Angkor Hotel www.khemraangkor.com Apsara Angkor Hotel www.apsaraangkorhotel.com
5★	Sokha Phnom Penh https://sokhahotels.com/phnompenh/phnompenh-hotel/ Naga World Hotel www.nagaworld.com	Angkor Miracle Resort www.angkormiracle.com Royal Angkor Resort www.royalangkorresort.com Angkor Era Hotel www.angkorera.com

[Click here to Submit Enquiry](#)

(KYT-29/06/2019)